
 
 
 
 
Interpellation angående hanteringen av Ibn Rushd 
 
 
 
 
 
Strax innan jul slog jag på radion och möttes av att Regionala utvecklingsnämndens 
ordförande, Jenny Landernäs, meddelade att stödet till det muslimska studieförbundet Ibn 
Rushd stoppats med omedelbar verkan. Beslutet grundade sig i en granskning som gjorts av 
Folkbildningsrådet, som visade att det förekommit allvarliga överträdelser av de demokratiska 
villkor som finns för att erhålla statsbidrag. 
 
Det är av yttersta vikt att statliga medel endast går till organisationer och föreningar som 
bygger på demokratiska värderingar. Det som framkom i granskningen var att det inom vissa 
delar av studieförbundet bedrivits verksamhet som inte platsar i det demokratiska rummet. 
Ingen sådan verksamhet har flaggats från Västmanland. Folkbildningsrådet har beslutat att de 
berörda förbunden ska återbetala sina bidrag, men Västmanland omfattas alltså inte av detta.  
 
Att utreda om liknande verksamhet skett i Västmanland ser vi inte som något negativt. Det vi 
däremot ställer oss frågande till är huruvida beslutet om att stoppa bidraget behövde fattas så 
snabbt. I stället för att ta beslutet till nämnden eller invänta en intern utredning blev det ett 
presidiebeslut som inte nådde övriga nämnden förrän i slutet av januari, och då endast som ett 
anmälningsärende. Nästa period för utbetalning till studieförbunden är inte aktuell förrän 
senare i år, så ett förhastat beslut är inte detsamma som att några pengar faktiskt stoppats. 
 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 
 

 Varför gjordes bedömningen att beslutet behövde fattas hastigt med delegation? 
 Har en utredning om Ibn Rushd i Västmanland påbörjats? 
 Om ja, när förväntas den vara klar? Om nej, när ska den inledas? 
 Kommer beslutet att stoppa bidraget återkallas om utredningen inte hittar några 

felaktigheter från Ibn Rushd i Västmanland? 
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